
Elevråd 1 – 6   datum: 26 november 2015  

Ordförande: Julius    

Elevrådet stördes av två brandlarm, så det blev lite annorlunda än vanligt. 

Frågor från 
klassråd 

Till klassråd för 
röstning 

Till klassråd för 
diskussion 

Rektors svar   

3c: Varför 
luktar det illa i 
duschen? 

 

Från några 
klasser trodde 

man att det 
kissas i 

duscharna. En 
klass trodde att 
det beror på att 

vatten ligger 
stilla i 

avloppsbrunnen. 
Efter ett tag 

luktar det illa.  

   

3c: Inte snurra 
gungorna (de 
går sönder) 

 

Från en klass sas 
det, att det är 

den som gungar 
som skall se till 
att inte snurra 

(då går gungorna 
inte sönder). 

   

3c: Olja 
pärongungan 

  

Hasse meddelar att 
det är felanmält. Är 
det inte oljat så 
kommer det att 
göras. 

  

3c: Brickor i 
matsalen 

  

Matsalen/köket är 
inte byggd för att vi 
skall använda 
brickor. Det blir så 
mycket extradisk, 
så att 
kökspersonalen 
inte kommer att 
hinna med att 

  



diska. 

3c: Snabbare 
datorer 

  

Man arbetar med 
detta, bl.a. med 
nyinköp och att 
rusta upp skolans 
trådlösa nätverk. 

  

61: Plats för att 
skejta 

  

Det är tillåtet att 
skejta (för åk tre 
och uppåt) på den 
asfalterade 
”gångvägen” 
mellan dungen och 
sportfältet (om det 
inte förekommer 
någon annan 
aktivitet där, idrott 
eller 
fritidsaktiviteter).  
Skall man skejta 
måste man ha 
hjälm. 

  

61: 
Pärongungan 
är inte säker 

  

Hasse har felanmält 
till 
fastighetskontoret. 
De säger att de 
skall byta ut gungan 
mot en likadan. 

  

61: Biffarna ska 
vara rena (ett 
förslag är att ha 
en ”ren” biff 
och en med tex 
oliver) 

  

Ola svarar att en 
del av skolans 
uppdrag är at låta 
elever prova på 
nya/annorlunda 
smaker. Om man 
som föreslagit att 
det serveras biffar 
med två olika 
innehåll skulle den 
som är ”ren” gå åt 
först och de som 
äter senare få den 

  



som t.ex. innehåller 
oliv. 

4b: Varför får 
inte 4:orna 
handla i 
cafeterian 

  

Detta är en 
högstadieaktivitet. 
År 6 får handla två 
gånger i veckan. 

  

61: Frukt efter 
maten 

Majoriteten av 
klasserna 

önskar detta. 

 

Magnus svarar att 
ledningen måste 
räkna på det och se 
om skolan har råd. 

  

61: Pålägg till 
mackorna på 
soppdagar 

Majoriteten av 
klasserna 

önskar detta. 

 Magnus svarar att 
ledningen måste 
räkna på detta och 
se om skolan har 
råd.  
 

  

5a: Bregott-
smör till 
mackorna 

  

Ola informerar om 
att skolan följer 
livsmedelsverkets 
och kommunens 
beslut. Detta säger 
att vi skall använda 
något med mindre 
fett än Bregott. 

  

5b: Vi vill inte 
ha sås på 
falukorven 

  

Ola informera om 
att en av 
kökspersonalens 
uppgifter är att låta 
eleverna prova på 
nya/annorlunda 
smaker än vad man 
är van vid. Därför är 
det ibland sås på 
falukorven (eller 
ost). 

  

Kommer vi få 
en ny gunga på 
mellangården 
(istället för den 
som är sönder) 

  

Har den inte redan 
kommit så kommer 
den. 

  



Önskemål till 
skolgården 
(önskad av 
klassråd och 
enskilda barn): 
Rutschkana, 
hinderbana, 
linbana, 
lekställning 
(som 
spökslott), 
klätterställning 
(som slott), 
uteschack, 
stora 
byggklossar, 
cykelbana, 
kompisgunga, 
cykelbana, 
utepingis, 
hoppstyltor, en 
sandlåda, 
vattenbana 

Det som 
klasserna 

önskar mest är 
en linbana. 
Sedan en 

klätterställning, 
utformad som 
ett slott. Som 

nummer tre en 
rutschkana. 

 

Pga. Brandlarmet 
hann vi inte med 
allt. Därför vill vi ha 
hjälp av vuxna i 
lagen.  
Klasserna har 
föreslagit fler saker 
till skolgården. Vi 
vill ha hjälp med att 
de förslagen 
lämnas till  Magnus 
eller Ingemar 

  

 


